
Egy nap a Morgan Stanley-nél 

Az oroszlányi Hamvas Béla gimnázium tanulója vagyok már harmadik éve. Az 

iskola igazgatónője és tanárai felajánlották számomra és egy másik iskolatársam, 

Pesti Patrícia számára a Nők a Tudományban Egyesület által meghirdetett Job 

Shadowing programot, miszerint 2016 november 24-én Budapesten , a Morgan 

Stanleyben tölthettünk el egy napot. 

   A sikeres regisztráció után próbáltam informálódni, hogy mégis mivel 

foglalkozik ez a vállalat. Megörültem, mikor megtudtam, hogy egyik 

ismerősünk is ott dolgozik, és reméltem, hogy találkozhatok majd vele is. 

November 24-én mikor besétáltunk Patríciával az épületbe, egy asztal mögött 

mosolygós hölgyek vártak minket. Miután megkaptuk a névtáblánkat, néhány, 

más iskolából érkezett diáklánnyal már ott elkezdtünk beszélgetni, és 

megismertük az NaTE képviselőjét, Rille Sárit is. Körülbelül 10 perce lehettünk 

bent az épületben, de már akkor kialakult a jó hangulat, hiszen kezdettől fogva 

mindenki közvetlen volt velünk ,és úgy tudtunk beszélgetni mintha évek óta 

ismernénk egymást. Egy konferenciaterembe invitáltak bennünket, ahol finom 

pogácsa, sokféle üdítő és gyümölcs várt ránk, Miután mindenki megérkezett, 

először meglepetésünkre az egyik férfi dolgozó tartott nekünk előadást arról, 

hogy igenis van helyük a nőknek a tudományban. Elmagyarázta, hogy mivel 

foglalkozik a Morgan Stanley, ezáltal válaszokat kaptam számos korábban 

felmerült kérdésemre. Ezután jött napunk szerintem legizgalmasabb pontja. 

Kisebb csoportokra bontottak minket, és egy női dolgozóval tölthettünk el egy 

teljes órát. Én Patríciával kerültem egy csapatba, és vezetőnknek egy 

egyetemista gyakornokot kaptunk, akivel elég hamar összeismerkedünk. 

Nagyon boldog vagyok, hogy őt kaphattuk mentorunkként, mivel nagyon 

részletesen bemutatta nekünk az épületet. Elmondta, hogy mikor, mit és hogyan 

kell csinálnia. Ahogy a munkájáról mesélt nekünk azzal el tudta érni, hogy két 

16 éves lány igya minden szavát. Tudatosította bennünk azt, hogy nőként 

ugyanannyi esélyünk van sikeres karriert felépíteni. Ezúton is szeretném még 

egyszer megköszönni neki azt az információkkal teli órát, amit vele tölthettem. 

Mikor visszatértünk a konferenciaterembe pár női dolgozó velünk maradt, és 

elmesélték, hogyan alakult a pályájuk, miként jutottak el idáig. A barátságos 

beszélgetés után, nagyon finom és bőséges ebéddel vendégeltek meg bennünket. 

Közben további kérdéseket tehettünk fel, és még több információt, valamint 

tanácsokat kaphattunk. A nap végéhez közeledve az IT-s lányok vezetője is 

megérkezett hozzánk. Az ő beszéde után mindenki egy tornazsáknyi ajándékkal 

lett gazdagabb. 

A program végén  a nap elején megismert lányokkal elindultunk ki az 

épületből, és elhatároztuk, hogy tartani fogjuk a kapcsolatot egymással.  

Nem csak tanáraimnak, de a Morgan Stanley alkalmazottainak ,és a Nők a 

Tudományban Egyesület képviselőinek is szeretném megköszönni a lehetőséget, 

hogy új embereket ismerhettem meg, és hogy beleláthattam egy sikeres cég 

mindennapjába. 

Köszönöm!    
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